



## ضريبة القيمة المضافة

### Value Added Tax (VAT)

Dear Vendor,

As you are aware, the Kingdom of Saudi Arabia has officially announced on 11 May 2020 a VAT increase from 5% to 15% effective as of 01 July 2020.

To ensure proper implementation of the relevant regulations across all NWC's contracts and operations and due to the importance of full compliance with the same, the National Water Company would like to inform you of the following:

- NWC will amend its terms and conditions in line with the new VAT regulations.
- All NWC registered vendors must follow the VAT related instructions of the General Authority of Zakat & Tax.
- All goods and service invoices must include the VAT account number and the VAT amount as a separate item.

We look forward to our continued partnership and will provide you with periodic updates on our VAT implementation progress.

Regards  
VRM Support

السادة الموردین...

السلام علیکم ورحمة الله وبرکاته.

تعلّمون أن المملكة العربية السعودية أعلنت رسميًا بتاريخ 11 مايو 2020م زيادة ضريبة القيمة المضافة من (5%) إلى (15%) اعتبارًا من 1 يوليو 2020م

ولتأكيد تطبيق شركة المياه الوطنية ما نصت عليه التشريعات على جميع عقودها وعملياتها اعتبارًا من موعد التطبيق المشار إليه أعلاه، ولأهمية التعريف بهذه التعديلات والتأكيد التام بها، نحيطكم بالتالي:

- سوف تعدل شركة المياه الوطنية شروطها وأحكامها لكي تتوافق مع قوانين ضريبة القيمة المضافة.
- يجب على جميع الموردين المسجلين لدى الشركة التقيد بالإرشادات الخاصة بنظام ضريبة القيمة المضافة لدى الهيئة العامة للزكاة والدخل.
- تضمين الرقم الضريبي للقيمة المضافة في جميع فواتير السلع والخدمات، ويكون المبلغ منفصلًا كبنء مستقل في الفاتورة.

نتطلع لاستمرار الشراكة فيما بيننا، وسنقوم بتزويدكم دوريًا بالمستجدات حال تقدمنا في تطبيق متطلبات ضريبة القيمة المضافة.

مع أطيب التحيات،  
إدارة تأهيل الموردين.